
دکتر بیژن حیدری عنوان کرد:

زش در ماه رمضان 40 دقیقه بعد از افطار ین زمان ور بهتر
ســپهرغرب، گروه ورزشــی - ملیــکا قانعی: دکتر 
بیــژن حیدری بــا بیــان اینکه بــا مدیریت حــرکات و 
ســاعات در ورزش می تــوان بــه نتیجــه مطلوبــی 
دســت پیــدا کرد گفــت: بهتریــن زمان بــرای ورزش 

40دقیقه بعد از افطار است.
ســطح  افزایــش  روزه داری  اصلــی  هــدف 
متابولیســم بــدن اســت و ایــن امر با عضله ســازی 
ســریعتر بــه نتیجــه می رســد امــا بیشــتر افــراد بــر 
این عقیده هســتند کــه در ماه رمضــان نمی توان 
ورزش کــرد و یــا ورزش در این ماه باعث آســیب به 
بدن می شــود اما امــروزه متخصصان بــه این باور 
رســیده اند که ورزش نه تنها بــا روزه منافاتی ندارد 
بلکــه اگر به صــورت صحیــح و اصولی انجام شــود 
موجب عضله ســازی، چربی ســوزی، کالری سوزی و 

در نتیجه کاهش وزن می شود.
همچنین ورزش در ماه رمضان باعث استقامت 
در فرد و تسهیل در سوخت و ساز بدن خواهد شد. 
زمانی که روزه هســتید بدن با کم آبی مواجه است 
و ســوخت اصلی بــرای انجــام فعالیت هــای روزانه 
بدن چربی اســت. ورزش می تواند چربی اضافه در 
بــدن را نابود کند اما باید به خاطر داشــته باشــید 
که نتیجه نباید صرفاً لاغری بدنی باشــد چراکه این 
هدف تنها به بدن آسیب می رساند. برای جلوگیری 
از صدمه هــای احتمالــی کافیســت طریقــه صحیح 

ورزش کردن در ماه رمضان را بدانید.
و  معنــوی  مزایــای  از  رمضــان  مــاه  در  ورزش 
ظاهری زیادی برخوردار است که در این خصوص با 
پزشک متخصص و داور بین المللی فوتبال صحبت 

کردیم که در ادامه خواهید خواند.
بیــژن حیدری با بیان اینکه ورزشــکاران حرفه ای 
نبایــد در ماه رمضــان تمرین خــود را تعطیل کنند 
گفــت: آن هــا می تواننــد بــا تمرین  های ســبک تر از 
قبل، بــه فعالیت خود ادامه داده و توجه داشــته 
باشــند کــه توقف یــک ماهــه در ورزش باعث افت 

شدید استقامت در بدن می شود.
وی ضمــن تأکید بر اینکه افراد تــازه کار نباید به 
خودشان سخت بگیرند اذعان کرد: در ماه رمضان 
نمی تــوان مثل گذشــته بــه تمرین ها ادامــه داد؛ 
چراکــه باتوجــه بــه روزه دار بودن افراد نمی شــود 

حجم عضله را افزایش داد.
این پزشــک متخصــص با اشــاره به افــرادی که 
در مــاه رمضــان ورزش خود را قطــع می کنند بیان 
کــرد: توقــف یک هفتــه ای تمرین هــا باعث کاهش 
50 درصــدی فعالیت بدن شــده و اگر این زمان به 
چهار هفته برسد قطعاً میزان بیشتری با افت روبه 

رو خواهند شد.
حیــدری بــا بیــان اینکــه بــا مدیریــت حــرکات و 
ســاعات در ورزش می تــوان بــه نتیجــه مطلوبــی 
دســت پیدا کــرد افــزود: بهترین زمان بــرای ورزش 

40دقیقه بعد از افطار است.
وی با اشــاره بــه انجام ورزش هــای قدرتی بیان 
کــرد: ورزش هایــی که مــاک در آن افزایش نســبی 
قــدرت و اســتقامت در بــدن اســت را بایــد پــس از 

گذشت یک ساعت بعد از افطار انجام دهید.
داور بین المللــی فوتبــال بــا بیــان اینکــه هدف 
انجــام ورزش هــای هــوازی فقــط کاهــش وزن  از 

و افزایــش تــوان در راه رفتــن اســت گفــت: انجــام 
از افطــار مانعــی نداشــته و  ایــن ورزش هــا بعــد 
چربی ســوزی زیــادی دارد اما باید به ســبک غذایی 

خود توجه ویژه ای داشته باشیم.
حیدری با اشــاره به اینکه افراط در ورزش کردن 
در مــاه رمضان باعث تحلیــل عضله و ضعف بدنی 
می شــود بیان کرد: ســاعات قبل از افطــار بدن به 
حداقــل حجــم ذخایــر قنــدی خــود می رســد و اگر 
در انجــام تمرین ها زیاده روی کنیم باعث ســوخت 
بیشــتر بــدن و درنتیجــه بیحالــی و ضعــف بدنــی 

خواهد شد.
چربی ســوزی  به دنبــال  اگــر  کــرد:  عنــوان  وی 
هســتید  رمضــان  مبــارک  مــاه  در  وزن  کاهــش  و 
ورزش هایــی از قبیــل دوچرخه ســواری، نــرم دوی، 
پیاده روی بسیار مناســب است و برای کاهش وزن 

و چربی سوزی توصیه می شود.
مــاه  را  وزن  کاهــش  بــرای  زمــان  بهتریــن  وی 
رمضان دانســت و در خصــوص غذای مصرفی فرد 
ورزشــکار در این ماه خاطرنشان کرد: حتماً از زمان 
افطار تا سحر مایعات به اندازه کافی مصرف شود 
و غذاهــای بــا ارزش غذایــی پر پروتئیــن در اولویت 

قرار گیرد.
ایــن پزشــک متخصــص ارتوپــدی در توصیه به 
افــرادی که بعد از افطــار می خواهنــد ورزش کنند 
بیــان کــرد: باید حجم کمی از غذا امــا پر انرژی مثل 
خرمــا و موز مصرف کننــد همچنین در وعده افطار 

مایعات کمتری بنوشند.
حیــدری بــرای جایگزینــی امــاح بــدن مصــرف 

ســبزیجات و صیفی جــات را توصیــه کــرد و گفــت: 
مصــرف میوه هایــی همچــون هندوانــه، طالبــی، 
خربــزه و موز باعث جبران کمبــود مایعات در بدن 

شده و از خستگی و بی حالی جلوگیری می کند.
وی بــا بیــان اینکــه بایــد توجــه داشــت کمبود 
مایعات بدن را مســتعد مصدومیت می کند گفت: 
ایــام روزه داری  بــرای کاهــش وزن  بهتریــن زمــان 
اســت؛ بــرای این کار و ســامت ماندن بــدن، افراد 
بایــد از مصــرف غذاهای پر کالــری و پرچرب اجتناب 

کنند.
حتمــاً شــما هم شــنیده اید کــه از مــاه رمضان 
به عنوان ماه خودســازی یاد می شود و با شنیدن 
ایــن جمله اکثراً به تغییــر حالات معنوی فردی فکر 
می کنیــم اما اگر بــه ظرفیت بی نهایــت ماه رمضان 
بیشــتر دقت کنیم می توانیم کمال استفاده از این 

ماه پر برکت را ببریم.
بــا کســب ویژگی هــای معنــوی در مــاه رمضان 
می توانیــم بــا برنامــه اصولــی در کنــار تــاش برای 
خودسازی معنوی به خودسازی ظاهری و سامت 
بدنی هم برســیم. امید است در کنار کسب کمالات 
معنــوی با کمی همت و پشــتکار بــه کمال ظاهری 

هم برسیم.
ورزش در مــاه رمضان بــرای لاغری ضرری ندارد. 
بهتر اســت برنامه ورزشــی منظمی داشــته باشید 
تــا در این ماه دچــار اضافه وزن نشــوید. ورزش در 
مــاه رمضان را جدی بگیرید و آن را با برنامه غذایی 
ســالم همراه کنیــد تا این مــاه را نیز بــدون نگرانی 

پشت سر بگذارید.

آیا راهیان کرمانشاه از راه روهای دادگاه به لیگ یک می رسد؟
ســپهرغرب، گــروه ورزشــی: راهیــان کرمانشــاه 
پــس از ســقوط از لیــگ دســته یــک فوتبال کشــور 
در ســال 1394 بــه تصمیم فدراســیون در محاکم 
قضائی شکایت کرد و پس از بررسی در دادگاه های 
مختلــف موفق بــه اخذ حکم بازگشــت به لیگ یک 
شــد، تصمیمــی کــه فدراســیون فوتبــال بــه هیچ 
وجــه قصد تمکیــن از آن را نداشــته و بعید به نظر 
می رســد ایــن تیــم حداقــل از راه روهــای دادگاه و 

تریبون رسانه ها به لیگ یک برگردد.
راهیان کرمانشــاه یا شیرین فراز سابق، نماینده 
اســتان کرمانشاه در لیگ دســته یک فوتبال کشور 
که بنا بر یک ســری اتفاقات فوتبالی در پایان فصل 
1394 از لیگ دســته یک به لیگ دسته دوم سقوط 
کــرد، اما این تیم همچنان بازگشــت بــه لیگ یک را 
حق مسلم خود می داند و پس از تشکیل جلسات 
دادرســی، دادگاه و تجدیدنظــر حکــم بر بازگشــت 
امتیــاز به تیم خــود را از مراجع قانونــی اخذ کرده، 

اما هنوز این اتفاق رخ نداده است.
محافــل  در  کرمانشــاه  راهیــان  تیــم  وضعیــت 
قضائــی و مصاحبه هــای خبــری بــا وضــع موجــود 
مصاحبه هــای  در  چراکــه  اســت  متفــاوت  بســیار 
خبــری اشــخاص حقیقــی، حقوقی، مرتبــط و حتی 
نامرتبط با فوتبال ســخن از بازگشــت غریب الوقوع 
این تیم به لیگ یک فوتبال کشــور آورده می شــود 
و مســئولان این تیم بازگشت را حق مسلم فوتبال 
استان می دانند، اما در عمل هیچ خبری از فعالیت 
باشــگاه راهیــان کرمانشــاه جز در محافــل قضائی 
نیســت ایــن مهــم را رئیس هیئــت فوتبال اســتان 
کرمانشاه تأیید می کند و می گوید: از زمانی که تیم 
فوتبــال راهیان در همان شــرایط خاص به دســته 
پایین تر ســقوط کــرده هیچ گونه فعالیــت فوتبالی 
حتــی در حــد مــدارس فوتبــال نیــز از این باشــگاه 
شاهد نبوده ایم و تمام حجم فعالیت مدیریت این 

باشگاه در دادگاه خاصه شده است.
علــی محبی زنگنــه ادامــه می دهــد: اگــر واقعــاً 
راهیــان کرمانشــاه قصــد بازگشــت بــه لیــگ یک را 
داشــته باشد فرصت بسیار اندکی تا لیگ سال بعد 
در اختیــار دارد چراکــه هیچ گونــه قــرارداد بازیکن، 
مربــی و کادری بــرای این باشــگاه ثبت نشــده و تا 
جایــی کــه من اطــاع دارم هیــچ فعالیتی نیــز برای 
گرفتن زمین تمرین و یا کمپ تمرینی انجام نگرفته 

است.
در این خصوص کارشــناس رســانه های ورزشی 
یــادآور می شــود: بــا توجــه بــه اینکــه تیــم راهیان 
کرمانشاه از سال 1394 تاکنون هیچ گونه فعالیت 
فوتبالــی در هیچ رده ای نداشــته اســت کار بســیار 
ســخت و دشــواری را در پیش دارد و مجبور اســت 
با صرف هزینه بســیار بالا بازیکنان مورد نیاز خود را 
بــرای حضور در این رده فراهم کند و بعید می دانم 
بدین شکل ســرانجام خوبی در انتظار این باشگاه 

باشد.
محمدحســین حاجیان ادامــه می دهد: حضور 
در لیــگ یــک فوتبــال کشــور خــود مســتلزم صرف 
مخــارج بســیار بالایــی اســت، حــال آنکه ایــن تیم 
هیــچ گونــه بازیکنی در اختیــار نداشــته و در طول 
ســال های گذشــته نیز هیچ فعالیتی نداشــته پس 
بایــد هزینــه بالایــی را نیــز خــرج در اختیــار گرفتــن 
بازیکنانــی در حــد لیــگ یک هســتند، کنــد و تأمین 
ایــن هزینه به نظرم برای تیمی در اســتان ما بســیار 

سخت و حتی غیرممکن است.
وی تصریــح کرد: حال آنکه تیــم فوتبال راهیان 
هیچ فعالیت در زمینه فوتبالی خود از ســال 1394 
نداشــته یــک موضوع مبرهن و روشــن اســت، اما 
ســؤال دیگــر هزینــه جرایمــی اســت کــه مدیریــت 
باشــگاه راهیــان کرمانشــاه دقیقــاً در زمانــی کــه 
فدراســیون فوتبــال دچــار مشــکات مالی بــود از 

آن ها بابــت تاخیــر در اجرایی حکم بازگشــت امتیاز 
خــود گرفته اســت و به نقل از محافل رســمی این 
مبلــغ، چند میلیــارد تومان بوده و هیچ بخشــی از 
آن خرج فوتبال نشــده اســت، چرا که این باشــگاه 
در هیچ رده ای و در هیچ شــکلی از فوتبال فعالیت 

نمی کند.
رئیــس هیئت فوتبال اســتان کرمانشــاه در این 
خصــوص می گویــد: نکته نخســت این کــه آیا این 
هزینــه بــه حســاب مدیریــت باشــگاه واریــز شــده 
اســت و موفــق به گرفتن آن شــده اند و یــا در پیچ 
و خم های اداری در حســاب قوه قضائیه مســدود 
اســت، اگر به حســاب باشــگاه واریز شــده باشــد، 
هیچ گونــه فعالیــت فوتبالی بــا آن انجام نشــده و 
نکته دیگر این که واقعاً شاید مدیریت این باشگاه 
ایــن مبلــغ را برای زمــان فعالیــت در لیگ یــک کنار 
گذاشــته باشــد چراکه حضــور در لیگ یــک فوتبال 

کشور مستلزم هزینه بسیار بالا و سنگینی است.
هزینــه بــالای حضــور، تنهــا حضــور در لیــگ یک 
موضــوع دیگــری اســت که هــر ذهــن آگاهــی را با 
این ســوأل روبــه رو خواهد کرد که باشــگاه راهیان 
آسانســوری  حضــور  دچــار  می خواهــد  چگونــه 
در لیــگ یــک نشــده و حداقــل در ایــن مســابقات 
باقــی بماند، در ایــن خصوص محبی زنگنــه یادآور 
می شــود: حضــور در لیگ یک فوتبال کشــور امری 
بســیار هزینه بر اســت بــه نحوی کــه اکثــر تیم های 
حاضــر در ایــن رقابت ها به ارگان هــا و کارخانه های 
بــزرگ دولتــی و خصوصــی وابســته شــده اند و به 
نظر می رســد حضور یک باشــگاه خصوصی در این 
رقابت ها بدون پشــتوانه این چنینی امری سخت و 

مشکل خواهد بود.
حاجیان نیــز با تأیید صریح ایــن موضوع یادآور 
می شــود: تجربــه نشــان داده اســت حضــور یــک 
باشــگاه در لیــگ یــک فوتبــال کشــور بــدون تکیه 

بــر صنایــع و ارگان هــای دولتــی نتیجه خوبــی را به 
همــراه نــدارد و بر این اســاس به نظر می رســد اگر 
این باشــگاه نیز بخواهد بودن اخــذ حمایت از یک 
نهــاد دولتی یــا کارخانه خصوصی قابــل اتکاء وارد 
این مســابقات شود سرنوشــتی مبهم را در انتظار 

خود خواهد دید.
ســؤال بعدی این اســت که آیا باشــگاه راهیان 
کرمانشــاه با جنگ رســانه ای و حضور در راه روهای 
دادگاه می توانــد بــه لیگ یــک برگردد و یــا راه حل 
دیگــری بــرای آن پیــدا کــرد؟ رئیس هیئــت فوتبال 
استان کرمانشاه در این خصوص می گوید: به نظر 
مــن بهتریــن راه برای بازگشــت به لیگ دســته یک 
فوتبال این است که مسئولان فدارسیون فوتبال 
ســهمیه یکــی از تیم هــای حاضــر در لیگ یــک را که 
عاقــه ای به ادامه فعالیت ندارند را خریداری کرده 
و با طی کردن مراحل قانونی این سهمیه را به تیم 
راهیان انتقال بدهد و این راهکار با تمام حواشــی 
کــه دارد بهتریــن را در مقابل فشــارهای قانونی و 
نظرات AFC اســت و غیــر از ایــن راه بعید می دانم 

راهیان بتواند به حق خود برسد.
در این خصوص مربی فوتبال استان کرمانشاه 
و خبرنگار فوتبالی رســانه های اســتان می گوید: با 
مصاحبــه سرپرســت دبیــرکل فدراســیون فوتبال 
در اســتان کرمانشــاه تقریباً همه مــا به این نتیجه 
رسیدیم که بازگشت راهیان کرمانشاه از راه روهای 
دادگاه بــه لیــگ یک امری ســخت و بعیــد می دانم 
موفق باشــد، چراکه حســن کامرانی فــر صراحتاً در 
پاســخ به ســؤال خبرنگاران این موضوع را منتفی 
شــده دانســته بودنــد امــا به عنــوان یــک خبرنگار 
فوتبالــی دوســت داریــم که ایــن موضــوع محقق 
شود و ما صاحب یک تیم در لیگ یک فوتبال کشور 

باشیم.

نماینده مردم ایلام در مجلس شورای اسلامی:

اختصاص100 میلیارد ریال به زمین چمن فوتبال چوار ضروری است
ســپهرغرب، گروه ورزشــی: نماینده مــردم ایام 
شــدن  فراهــم  بــر  اســامی  شــورای  مجلــس  در 
زیرساخت ها، نمادها و المان های لازم برای اجرای 
برنامه های فاخر در محل زمین فوتبال چوار تأکید 
کــرد و گفت: طبق بــرآورد صورت گرفتــه اختصاص 
مبلــغ 100 میلیارد ریال بــرای احیا این زمین فوتبال 

ضروری است.
علی اکبر بســطامی نماینده مردم ایام در دیدار 
بــا وزیــر ورزش و جوانان اظهــار کرد: اســتان ایام 
بــا وجود 20 هزار ورزشــکار ســازمان یافته در قالب 
200 هیئت ورزشی در ســطح تمامی شهرستان ها، 
در  بســیاری  توانمندی هــای  و  اســتعدادها  دارای 
رشــته های ورزشی اســت، که با توجه به مشکات 
زیادی که در این حوزه وجود دارد، نیازمند حمایت 

همه جانبه وزارت ورزش و جوانان است.
وی بــه دیدار اخیر اعضای کنگره شــهدا اســتان 
بــا رهبــر معظــم انقاب اشــاره کــرد و افــزود: پیرو 
کلیــه  می طلبــد  انقــاب  فرزانــه  رهبــر  تأکیــدات 
مســئولان کشور و اســتان برای شناساندن هرچه 
بیشــتر فاجعه زمین فوتبال چــوار تاش کنند و در 
قالــب برنامه هــای متنوع در حوزه هــای فرهنگی و 

هنری این حادثه را به دنیا معرفی کنند.
شــورای  مجلــس  در  ایــام  مــردم  نماینــده 
اســامی ادامه داد: برای این که بتوانیم بسترســاز 
بایــد  باشــیم،  انقــاب  معظــم  رهبــر  فرمایشــات 
بــرای  را  زیرســاخت ها، نمادهــا و المان هــای لازم 
اجــرای برنامه هــای فاخــر در محــل زمیــن فوتبال 

چوار را فراهم ســازیم که طبق برآورد صورت گرفته 
اختصــاص مبلــغ 100 میلیــارد ریــال بــرای احیــای 
زمیــن فوتبــال و اجرای برنامه هــای فرهنگی جهت 
عملیاتــی کــردن فرمایشــات رهبــر انقــاب ضروری 

است.
بســطامی نبــود حامیــان مالــی و ضعــف حوزه 
حامــی یابــی در ورزش اســتان را معضلی اساســی 
وجــود  بــا  ایــام  اســتان  ورزش  گفــت:  و  خوانــد 
شــرکت های بزرگ صنعتی در بحث مالی با مشــکل 
بــا  روبــه رو اســت و وزارت ورزش و جوانــان بایــد 
اختصــاص اعتبــار کافی زمینــه حل این مشــکل را 

فراهم سازد.
وی تصریــح کــرد: با توجه بــه کمبــود اعتبارات 
استانداردسازی استانی جهت تجهیز اماکن ورزشی 
و نیاز مبرم به تجهیزات فنی و برودتی ضروری است 
که در این خصوص اعتبارات لازم پیش بینی شود.

وی اظهــار کــرد: جمعیــت جــوان تحصیلکــرده 
در اســتان نیازمنــد حمایــت ویــژه اســت و بایــد در 
قالــب تأمین اعتبــارات و مهارت افزایــی و پرداخت 
تسهیات اشتغال از این قشر حمایت ویژه به عمل 

آید.
نماینده مردم ایام در مجلس شــورای اسامی 
بــه نیازمندی هــای زیرســاخت اســتان پرداخــت و 
گفــت: ســالن طبقاتــی جهــت اســکان هیئت هــای 
ورزشــی با تنها دو درصد پیشــرفت فیزیکی نیازمند 
در امــر زیرســاخت ها و اعتبار اســت کــه در صورت 
تأمیــن اعتبــار و تکمیــل این پروژه، پس از ســال ها 

اســتان  ورزشــی  هیئت هــای  ســاماندهی  شــاهد 
خواهیم بود.

بســطامی به افتتــاح ناقــص ورزشــگاه 15 هزار 
نفری عدالت ایام اشاره کرد و افزود: این ورزشگاه 
به عنــوان تنهــا ورزشــگاه اســتاندارد ایام 12ســال 
پیــش با حجــم عظیمی از نواقص افتتاح شــد، اما 
تاکنــون توســط شــرکت توســعه و تجهیــز اماکــن 
ورزشــی تکمیل و در اختیار دســتگاه بهره بردار قرار 

نگرفته است.
وی گفــت: این ورزشــگاه با 94 درصد پیشــرفت 
فیزیکــی بــا اعتبــار اباغــی 225 میلیــارد ریــال در 
 100 بــر  بالــغ  اعتبــاری  بــه  ســال1400، هم اکنــون 

میلیارد ریال جهت تکمیل نیازمند است.
وی تکمیل ورزشــگاه شــهدای چوار متناسب با 
شان و منزلت شهیدان حادثه 23 بهمن 65 زمین 
فوتبــال چوار را ضروری خوانــد و افزود: تأکید ویژه 
رهبــر معظم انقاب بر ضرورت شناســاندن واقعه 
عظیــم زمین فوتبــال چوار اهمیت ایــن موضوع را 
بیش از پیش نمایان می سازد و این مکان مقدس 
هم به عنــوان مکانی بــرای اوقات فراغــت جوانان 
منطقــه و هــم به عنــوان یادمــان شــهدای زمیــن 

فوتبال چوار باید مورد استفاده قرار گیرد.
نماینده مردم ایام در مجلس شــورای اسامی 
ادامــه داد: جهــت تکمیل این پــروژه به عنوان تنها 
اســتادیوم ورزشــی شهرســتان چــوار بــا 60 درصد 
پیشــرفت فیزیکی و اعتبار اباغــی پنج میلیارد ریال 

در سال 1400، صد میلیارد ریال نیاز است.

در ایــن دیــدار مقــرر شــد در نشســت کارگــروه 
تخصصی اســتان کــه در آینــده ای نزدیک با حضور 
ورزش و جوانان در ایام برگزار خواهد شد، تسریع 
در روند تکمیل دو ورزشگاه عدالت ایام و شهدای 

چوار مورد تصویب قرار گیرد.
وزیــر ورزش و جوانان نیز در این دیدار، با تقدیر 
از پیگیری ها و توجه نماینده ایام به مقوله ورزش، 
بــه معــاون امــور مجلــس، حقوقــی و اســتان ها، 
معاون توســعه و مدیریــت منابــع وزارت ورزش و 
جوانــان و سرپرســت دفتر فنی و نظــارت بر اماکن 
ورزشــی، جهت مســاعدت حداکثری و پیگیری های 
ویــژه تا حصــول نتیجه مطلــوب دســتورات لازم را 

صادر کرد.

رئیس هیئت کاراته همدان:
امسال برای کسب عناوین 
بین المللی تلاش می کنیم

ســپهرغرب، گــروه ورزشــی: رئیــس هیئت 
کاراته اســتان همدان گفت: امسال به دنبال 
کســب عناوین جهانی و تصاحب جایگاه های 
بین المللــی در مســابقات این رشــته ورزشــی 

هستیم.
ســیدمهدی وفایــی روز دوشــنبه در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: سال گذشته توانستیم 
در میادیــن بین المللــی بــه ویــژه مســابقات 
آسیایی بر سکوهای قهرمانی قرار بگیریم و به 
طور قطع امسال این رویکرد با توان و قدرت 

بیشتری بکار دنبال می شود.
وی اضافــه کرد: امســال تاش مــا حضور 
آســیایی  و  رقابت هــای جهانــی  قدرتمنــد در 
اســت و براین اســاس با حمایــت از قهرمانان 
اســتانی به دنبــال تصاحب ســهمیه های تیم 

ملی هستیم.
وفایی، ســال گذشــته را برای هیئت کاراته 
اســتان همدان بســیار مطلوب ارزیابی کرد و 
گفــت: 2 دوره اردوی رده هــای مختلف ســنی 
آقایــان و بانــوان هرکــدام در همــدان برگــزار 
شــد که تاثیر بســزایی در ارتقای سطح علمی 
و عملی مربیان، داوران و ورزشــکاران رشــته 

کاراته استان داشت.
وی بــا اشــاره بــه اینکــه 2 مربی مســتعد 
ایــن اســتان به عنــوان مربیــان تیــم ملــی در 
بخــش بانــوان و آقایــان رقابت های آســیایی 
حضور داشــتند، گفت: همچنیــن 2 همدانی 
برای نخســتین بار به اردوی تیــم ملی راه پیدا 
کردنــد و که یکی از آن هــا موفق به حضور در 
مســابقات آســیایی و کســب نشــان برنز آسیا 

شد.
وفایــی افزود: در ســال جدید نیــز برگزاری 
مســابقات لیگ در بین شهرستان های استان 
در دســتور کار اســت تــا افــراد توانمنــد برای 

حضور در مسابقات کشوری انتخاب شوند.

خبــر

بانوان خلأ حضور فوتبال آقایان 
کردستان در لیگ برتر 

را پر کرده اند
ســپهرغرب، گــروه ورزشــی: مربــی فوتبال 
اخیــر  ســال های  در  گفــت:  ســنندج  بانــوان 
فوتبال بانوان کردســتان در لیگ برتر فوتبال 
حضــور داشــته و بــه اصطــاح جــور فوتبــال 

آقایان را کشیده اند.
ســمیه مصطفی پور اظهار کــرد: در دوران 
مدرســه همیشــه با تــوپ والیبال، بســکتبال 
و فوتبــال بــازی و تمرینات را خــراب می کردم 
و همــه را وادار بــه بــازی در رشــته فوتبــال 

می کردم.
وی افــزود: اصاً خبر نداشــتم در ســنندج 
تیــم فوتبــال داریــم و تمریــن دارنــد البته آن 
زمــان فقــط فوتســال بــود و فوتبــال بانوان 

نداشتیم.
مربی فوتبال بانوان ســنندج تصریح کرد: 
وقتــی معلم ورزش بــازی فوتبال مــن را دید 
خوشش آمد و من را به تیم فوتسال معرفی 
کــرد و از همــان زمان بــازی در تیــم فوتبال را 

شروع کردم.
مصطفی پور خاطرنشان کرد: در سال های 
اخیــر بانــوان کردســتان در لیگ برتــر فوتبال 
کشــور حضــور داشــته و بــه اصطــاح، جــور 
فوتبال آقایان را کشــیده و خلأ حضور آنان در 

لیگ برتر را پر کرده اند.
وی افزود: فوتبال بانوان کردستان عاوه 
بــر حضــور در لیــگ برتــر تــا بــه حــال چندین 
بازیکن و مربی را به ســطح اول فوتبال ایران 

معرفی کرده است.
مربی فوتبــال بانوان ســنندج ادامه داد: 
عشــق به فوتبال و مربیگری وصف ناشــدنی 
اســت و ایــن کار جزئی از زندگــی و خانواده ام 

شده است.
مصطفی پور مربیگری در اروپا را بزرگ ترین 
حســرت در زندگی ورزشی اش خواند و گفت: 

مطمئن هستم روزی به این آرزو می رسم.

خبــر


